
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen 
Protokoll 2023.04.24 18.10-20.10 Kinnarumma bygdegård 

Närvarande: 	 Christina Appelkvist, Eva Kindvall Vinkvist, Maria Erixon, Michael Flodhag, 	 	
	 	 Jan Rosenberg, Heiti Ernits (till punkt 5), Jan-Åke Brorsson, Lars Hermansson 	 	
	 	 och Bengt Sandell.


1.  Öppnande	Ordföranden öppnar möte k. 18.10.


2.  Rundgång	 Ordföranden välkomnar Christina som nyvald ledamot. Presentationsrunda.

	 	 

	 	 Kinnarumma: Föreläsning med Magnus Rosén, valborgsmässofirande, 	 	 	
	 	 planerar insatser vid bygdegården.

	 	 Svaneholm: Vårstädning, planerar markarbeten vid utegym.

	 	 Seglora: Vårstädning, valborgsmässofirande, musikcafé 1 juni, nationaldagsfirande,

	 	 Filmvisning utomhus 13 augusti.


3.  Jannes minut(er)	 Vindkraft - kommunen har pekat ut tre områden. Ännu är inget formellt 	 	
	 	 intresse anmält. 

	 	 Fritidsgården - lugnt senaste tiden, så även på skolan. 

	 	 Planerar för fyra veckors friluftsverksamhet i sommar.

	 	 


4.  Nya hemsidan	 Sidan ska justeras med avseende på mailadresser.

	 	 Michael skissar på en skrivelse till medlemmarna på temat ”Vad får man för 	 	
	 	 medlemsavgiften”. Kompletteras möjligen med tankar kring ”Vad vill ni?” och ”Vad 	
	 	 kan ni bidra med?” 

	 	 Förslag kommer på ”remiss” till styrelsen.


5.  Heiti informerar   	 - om en möjlighet att söka projektstöd hos Vinnova för aktiviteter kopplat till 
	 	 forskning och utvärdering med inriktning på att bygga socialt kapital, stärka social 	
	 	 reciliens och nätverksbyggande inom Viskaforsbygden. Slutdatum är 20 juni.


	 	 Styrelsen beslutar be Heiti fila på en ansökan och återkomma till styrelsens nästa 	
	 	 möte den 5 juni i Seglora.


6.  Verksamhetsplan	 Årsmötet den 27 mars antog, på styrelsens förslag, en verksamhetsplan för 	
	 	 	 2023.

	 	 Styrelsen diskuterar hur planen ska förverkligas och hur olika delar ska 	 	 	
	 	 prioriteras. Bland annat noteras att det finns utrymme i budget att bidra till olika 		
	 	 projekt. Det är viktigt att göra känt både på hemsidan och i sociala medier att 	 	
	 	 möjligheten att söka projektstöd finns.

	 	 Styrelsen beslutar ägna sammanträdet i augusti åt en fördjupad diskussion. 


7.  Viskaforsbygdens dag 	 Maria rapporterar om planeringen för Viskaforsbygdens dag, 	 	
	 	 lördagen den 9 september.

	 	 

8.  Rydboholm	 	 Noteras att Framtid Rydboholm kallat till årsmöte i maj. Föreningens framtid 
	 	 blir en central fråga.	 


9.  Ekonomi	 Jan-Åke redovisar preliminär balansrapport per 23-04-23.


10. Övrigt	 Ordföranden kommer att skicka ut förslag till mötesdata för hösten.


11. Avslutande	 Ordföranden avslutar mötet kl. 20.10.


dag som ovan




vid protokollet   __________________________	 justeras   ___________________________


